
Or. V. 0062 – 102 / 2000

PROTOKÓŁ Nr 102 / 2000

z posiedzenia ZARZĄDU POWIATU BIAŁOSTOCKIEGO

w dniu 31 października 2000 roku

Obecni  wg  listy  obecności  w  załączeniu  (zał.  nr  1).  Obradom  przewodniczył
Starosta  Białostocki  –  Pan  Wiesław  Pusz  –  Przewodniczący  Zarządu  Powiatu
Białostockiego.

Porządek  dzienny,  zaproponowany  przez   Przewodniczącego  Zarządu,  został
przyjęty do realizacji w brzmieniu :
1. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń.
2. Podpisanie wniosku o środki SAPARD na remont drogi Sierki, gmina Tykocin.
3. Pismo Wojewody dot. zmniejszenia dotacji celowej w dz. 85 i 86.
4. Wniosek CKP w Łapach w sprawie przeznaczenia dochodu ze sprzedaży mienia.
5. Akceptacja materiałów na sesję Rady Powiatu - 9 listopada 2000 roku:

- projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2000 rok.
6. Wstępna akceptacja porządku dziennego Sesji Rady - 7 grudnia 2000 roku.
7. Wniosek ZS w Michałowie w sprawie dokonania zmian w planie finansowym.
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2000 rok.
9. Pismo Burmistrza MiG Supraśl w sprawie zwiększenia wymiaru etatu na prowadzenie 

spraw powierzonych z zakresu budownictwa.
10. Informacja o korekcie planu dotacji na zadania powierzone gminom na 2000 rok.
11. Informacja o projekcie planu dotacji na zadania powierzone gminom / budownictwo / 

na 2001 rok.
12. Informacja Wojewody o kwotach dotacji przyznanych powiatowi do budżetu na 2001 

rok.
13. Pismo RIO w sprawie wykazu jednostek samorządu terytorialnego, które zaciągały 

kredyty na pokrycie zobowiązań wynikających ze znowelizowanej Karty Nauczyciela.
14. Przyjęcie zawiadomień - gminy Juchnowiec Kościelny w sprawie projektu studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy, gminy Wasilków 
o przystąpieniu do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
wsi Jurowce, części gruntów miasta Wasilkowa / powierzchniowa eksploatacja 
kruszywa / , wsi Nowodworce oraz gminy Gródek w sprawie modernizacji drogi 
Białystok - Bobrowniki wraz z opinią Architekta Powiatowego.

15. Sprawa otwarcia apteki w Gminnym Ośrodku Zdrowia w Michałowie.
16. Pismo Zarządu Gminy Michałowo w sprawie modernizacji drogi Sokole - Żednia.
17. Podpisanie protokołów uzgodnień, w związku ze sprzedażą mieszkań w Michałowie.
18. Podpisanie protokołów zdawczo-odbiorczych dot. nieruchomości powiatowych, po 

zakończeniu prac Komisji Majątkowej.
19. Akceptacja ogłoszenia o przetargu ustnym nieograniczonym na sprzedaż wolnego 

mieszkania w Michałowie.
20. Podpisanie protokołów zdawczo - odbiorczych dot. nieruchomości powiatowych, po 

zakończeniu prac Komisji majątkowej.



21. Podpisanie pism do gmin dotyczących umorzenia naliczonej kwoty podatku od 
nieruchomości.

22. Podpisanie wniosku do Regionalnej Dyrekcji Lasów Państwowych - pismo PZD.
23. Zaproszenia na posiedzenia Komisji.
24. Pismo Wojewódzkiego Podlaskiego Ośrodka Doradztwa Rolniczego w Szepietowie.
25. Zaproszenie na "Dzień Seniora" w Uhowie.
26. Pismo dot. Centrum Powiadamiania Ratunkowego w Białymstoku.
27. Sprawy różne.

Ad. 1
Członkowie  Zarządu,  po  zapoznaniu  się  z  treścią  protokołów  Nr  97/2000,  99/2000  i
101/2000, przyjęli je jednogłośnie.

Ad. 2
Starosta Białostocki w punkcie „podpisanie wniosku o środki SAPARD na remont drogi
Sierki,  gmina  Tykocin”  poprosił  o  udział  w  posiedzeniu  Dyrektora  PZD  –  Pana
Jędrzejewskiego oraz przedstawicieli Tykocina. Pan Marek Jędrzejewski wyjaśnił,  iż za
pieniądze  gminne  został  wybudowany  odcinek  0,5  km  nawierzchni  drogi  do  Sierek.
Agencja  Restrukturyzacji  i  Modernizacji  Rolnictwa  ma  fundusz  pomocowy,  który
umożliwia  zwrot  poniesionych kosztów do  50%.  Budowa była  prowadzona na  drodze
powiatowej zgodnie z literą prawa, ponieważ Zarząd Miasta i Gminy w Tykocinie i Zarząd
Powiatu Białostockiego podpisały stosowne porozumienia. Na Gminę scedowane zostały
prawa inwestora. Niezbędne jest w chwili obecnej złożenie wniosku do w/w Agencji tylko
i wyłącznie przez właściciela drogi, tj. Zarząd Powiatu.

Po  dyskusji,  Zarząd  Powiatu  jednogłośnie  opowiedział  się  za  podpisaniem
wniosku,  upoważniając  do  złożenia  podpisów  Przewodniczącego  Zarządu  –  Pana
Wiesława Pusza i członka Zarządu – Panią Celinę Grażynę Wojciechowską (zał. nr 2).

Ad. 3
Pani  Maria  Grażyna  Kalińska  zapoznała   zebranych  z  pismem  Dyrektora  Wydziału
Finansowego Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego Nr Fn.I.3011-516/00 informującym, iż
decyzją Wojewody Podlaskiego została zmniejszona dotacja celowa powiatu na 2000 rok:
* na zadana  bieżące  realizowane  przez  powiat  na  podstawie  porozumień  z  organami  
   administracji rządowej w dz. 85 ochrona zdrowia  (nadwyżka środków na ubezpieczenie 
   zdrowotne za dzień przebywające w placówkach opiekuńczo-wychowawczych,

* na zadania bieżące z zakresu administracji rządowej wykonywane przez powiat w dz. 86 
– opieka społeczna (w związku ze zmniejszeniem się liczby dzieci przebywających w 
rodzinach zastępczych).

Zarząd w/w informację przyjął do wiadomości (zał. nr 3).

Ad. 4
Pani Skarbnik poinformowała członków Zarządu, iż Dyrektor CKP w Łapach wcześniej
zwracał się do Zarządu Powiatu o wyrażenie zgody na sprzedaż maszyn i urządzeń. Zarząd
Powiatu podjął uchwałę Nr 183/2000 z dnia 27 września 2000 roku, wyrażając zgodę na
w/w sprzedaż. W chwili obecnej Dyrektor CKP w Łapach informuje, iż uzyskał dochód w
wysokości 10.010 zł, prosząc o zwiększenie o tę kwotę § 72 z przeznaczeniem na zakup
sprzętu komputerowego, który jest niezbędny do działalności księgowo-administracyjnej
Centrum (zał. nr 4).
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Zarząd  Powiatu  jednogłośnie  pozytywnie  zaakceptował  wniosek  CKP  w
Łapach, przekazując go do Pani Skarbnik.

Ad. 5
W punkcie  „Akceptacja  materiałów  na  sesje  Rady  –  9  listopada  2000  roku”  Zarząd
zapoznał się z projektem uchwały rady w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2000 rok
(zał.  nr  5)  szczegółowe  wyjaśnienia  w  tej  sprawie  złożyła  Pani  Skarbnik,  omawiając
zmiany w planie dochodów i wydatków, gdyż projekt uchwały jest bardzo obszerny.

Zarząd Powiatu, po dyskusji, jednogłośnie zaakceptował w/w projekt uchwały,
przekazując go do obsługi Rady, celem rozesłania go radnym Powiatu Białostockiego.

Ad. 6
Pani  Celina  Grażyna  Wojciechowska  przedłożyła  członkom  Zarządu  wstępny  projekt
porządku dziennego sesji Rady w dniu 7 grudnia 2000 roku (zał. nr 6). Projekt ten został
sporządzony w oparciu o plan pracy Rady Powiatu i poszerzony o sprawy, które wymagają
uregulowania uchwałą Rady.

Zarząd  Powiatu  wstępnie,   jednogłośnie  zaakceptował   projekt  porządku
dziennego sesji – 7 grudnia 2000 roku. 

Ad.7
Pani Skarbnik zreferowała wniosek Zespołu Szkół w Michałowie o dokonanie zmian w
planie finansowym, polegającym na zmniejszeniu § 17 i zwiększeniu § 11 (zał. nr 7).

Zarząd Powiatu jednogłośnie zaakceptował w/w wniosek, przekazując go do
Pani  Skarbnik,  celem  ujęcia  w  projekcie  uchwały  Zarządu  w  sprawie  zmian  w
budżecie.  

Ad. 8
Pani Maria Grażyna Kalińska przedłożyła członkom Zarządu projekt uchwały Zarządu w
sprawie zmian w budżecie powiatu (zał. nr 8). Dokonuje się:
* zmian w rozdz. 7921 polegających na przesunięciu niewykorzystanych środków na 
   wypłatę dodatkowego wynagrodzenia rocznego za 1999 rok na § 11 wynagrodzenie 
   osobowe, na wniosek Dyrektora ZS w Michałowie,

* zmian w  rozdz.  9120  i   9142  w  związku z koniecznością pokrycia wyższych niż 
   planowano odpisów na  Zakładowy  Fundusz  Świadczeń  Socjalnych   (w nadzorze 
   budowlanym i zadaniach rządowych).

Zarząd  Powiatu  jednogłośnie  podjął  uchwałę  Nr  203/2000  z  dnia  31
października  2000  roku  w  sprawie  zmian  w  budżecie  powiatu  (zał.  nr  9).  W/w
uchwała podlega przekazaniu RIO.

Ad. 9, 10, 11
Starosta Białostocki przedstawił zebranym pismo Burmistrza Miasta i Gminy w Supraślu
w sprawie  zwiększenia  wymiaru  etatu  na  prowadzenie  spraw powierzonych z  zakresu
budownictwa  (zał.  nr  10).  Pan  Pusz  stwierdził,  iż  wcześniej  powiat  na  podstawie
porozumień z gminami przekazał do prowadzenia zadania własne z zakresu budownictwa,
geodezji i komunikacji. W wyniku nowych uregulowań ustawowych powiat musiał przejął
do  prowadzenia  przez  siebie  zadania  z  zakresu  geodezji  i  komunikacji.  W  gminach
pozostały  zadania z  budownictwa i  architektury.  Z rozliczeń wynika,  iż  w gminach są
zadania na poziomie 0,7 etatów (zał. nr 11).
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Zarząd zapoznał się z projektem planu dotacji na zadania powierzone gminom
(budownictwo) na 2001 rok (zał. nr 12), a także z informacją o korekcie planu dotacji
na zadania powierzone gminom w 2000 roku.
Zarząd  powiatu,  po  dyskusji,  zobowiązał  Panią  Annę  Szczepańską  –  Sekretarza
Powiatu do wyjaśnienia z gminami stanu etatów na zadania z zakresu budownictwa.

Ad. 12
Informację Wojewody Podlaskiego o kwotach dotacji przyznanych powiatowi do budżetu
2001 roku zreferowała zebranym Pani Maria Grażyna Kalińska.
Zmienia  się  klasyfikacja  budżetowa,  w  związku  z  czym  Pani  Skarbnik  informację  tą
„przeniosła”  w odniesieniu  do  roku  2000,  wykazując  jaki  jest  wskaźnik  wzrostu  bądź
spadku  przyznanych  środków  finansowych  również  w  odniesieniu  do  poprzedniej
klasyfikacji budżetowej (zał. nr 13). Na tej podstawie i na podstawie informacji uzyskanej
o subwencjach powiat musi konstruować swój budżet na 2001 rok.
Dotacje na realizację zadań, przy uwzględnieniu wskaźnika wzrostu wynagrodzeń – 7,6 %,
w zakresie pozostałych wydatków przyznawane są w stosunku do roku 2000 na poziomie
77 %. Pani Skarbnik omówiła poszczególne działy.

Zarząd Powiatu w/w informację przyjął do wiadomości.

Ad. 13
Pani  Skarbnik  stwierdziła,  iż  Regionalna  Izba  Obrachunkowa  w  Białymstoku,  na
podstawie  prośby  Przewodniczącej  Komisji  Samorządu  Terytorialnego  i  Polityki
Regionalnej  Sejmu Rzeczpospolitej  Polskiej,  zwróciła  się  do  powiatu o przedstawienie
informacji o możliwości sfinansowania wdrożenia Karty Nauczyciela (zał.  nr 14). W/w
informację należy przekazać do 5 listopada 2000 roku. Powiat Białostocki w powyższej
informacji wskazuje, iż liczy się z wzięciem „dodatkowego kredytu przewidzianego do
zaciągnięcia w terminie do 31 grudnia 2000 roku” poz. 7 załączonej w informacji
tabeli  (500.000  zł).  W ślad  za  tym  należy  wysłać   pisma  do  MEN-u  i  Ministra
Finansów z prośbą o zabezpieczenie tych środków.

Zarząd Powiatu jednogłośnie opowiedział się za przesłaniem takiej informacji
do RIO, zobowiązując Panią Skarbnik do przygotowania odpowiedzi.

Ad. 14
Architekt  Powiatowy  –  Pan  Stanisław  Łapieński-Piechota  zreferował  zebranym
zawiadomienia:
1/z Zarządu Miasta Wasilkowa o przystąpieniu  miejscowego  planu  zagospodarowania 
   przestrzennego terenu zabudowy mieszkaniowej we wsi Jurowce (zał. nr 15),

2/z Zarządu Miasta Wasilkowa o przystąpieniu  do  sporządzenia   miejscowego   planu 
   zagospodarowania części wsi Nowodworce (zał. nr 16),

3/z Zarządu   Miasta  Wasilkowa  o  przystąpieniu  do  sporządzenia miejscowego planu
   zagospodarowania   przestrzennego części gruntów miasta Wasilkowa o przeznaczeniu 
   terenu pod powierzchniową eksploatację kruszywa (zał. nr 17),

4/z Urzędu  Gminy  w  Gródku  –  projekt  miejscowego  planu   zagospodarowania 
   przestrzennego dot. modernizacji drogi krajowej Białystok-Bobrowniki (zał. nr 18),

5/z Zarządu Gminy Juchnowiec Kościelny o zagospodarowaniu przestrzennym projekt 
   studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowana przestrzennego gminy (zał. nr 
   19).
Pan Łapieński-Piechota nie wnosi uwag do przedłożonych materiałów.
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Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął w/w zawiadomienia do wiadomości.

Ad. 15
Sprawę otwarcia apteki w Gminnym Ośrodku Zdrowia w Michałowie członkowie Zarządu
Powiatu omawiali przy udziale zaproszonych gości (zał. nr 20).

Po  dyskusji,  Zarząd  Powiatu  zobowiązał  Dyrektora  Samodzielnego
Publicznego Terenowego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Białymstoku do stworzenia
jednakowych  warunków  dla  wszystkich  zainteresowanych  utworzeniem  apteki  w
GOZ w Michałowie, w formie przetargu nieograniczonego. Zarząd upoważnił Pana
Starostę  do  podpisania  pisma  do  Dyrektora  SP TZOZ  w  Białymstoku.  Dyrektor
winien pismem zawiadomić zainteresowanych o podjętej decyzji.

Ad. 16
Starosta  Białostocki  przedstawił  zebranym  pismo  Zarządu  Gminy  w  Michałowie  dot.
zawieszenia przewozów pasażerskich na trasie Białystok-Sokole-Zubki Białostockie (zał.
nr 21).
Zarząd Gminy,  pomimo skromnych możliwości  finansowych,  jest  skłonny do podjęcia
współpracy i partycypacji w kosztach dot. zapewnienia połączenia miejscowości Sokole
linią autobusową prosząc o przyjęcie do planu na rok 2001 modernizacji drogi powiatowej
Nr 395.

Zarząd  Powiatu  z  zainteresowaniem  przyjął  deklarację  Zarządu  Gminy
Michałowo w kwestii możliwości partycypacji w kosztach. Informuje, iż łączny koszt
planowanej drogi wynosi 1.200.000 zł. W celu ujęcia inwestycji do planu na 2001 rok
Zarząd Powiatu prosi o zajęcie stanowiska dot. wysokości planowanej kwoty dotacji z
Gminy Michałowo.  Do  przesłania  pisma tej  treści  do  Zarządu Gminy Michałowo
Zarząd zobowiązał Dyrektora PZD – Pana Marka Jędrzejewskiego.

Ad. 17
Pani  Celina  Grażyna  Wojciechowska  przybliżyła  zebranym  sprawę  dot.  sprzedaży
mieszkań w Michałowie.
Jeden  lokal  został  przeznaczony  do  sprzedaży  w  przetargu  nieograniczonym
(wolnostojący).  Cztery   pozostałe  miały  być  sprzedane  dla  najemców.  Z  najemców,
wzywanych do Starostwa Powiatowego w Białymstoku, zgłosiło się trzech.
Pan  Smuraga  do  dnia  dzisiejszego  nie  zgłosił  się,  z  pozostałymi  podpisano  protokoły
uzgodnień.  Pan  Czesław  Sołowiej  proponuje  płatność  jednorazową za  lokal  w kwocie
12.576 zł (z wyceny) oraz 233 zł za część ułamkową użytkowania wieczystego. Oprócz
tego ponosi także koszt podziału i aktu notarialnego. Pan Eugeniusz Ostrowiecki również
oferuje jednorazową opłatę – 7.594 zł za to Pan Mirosław Gryc, swój lokal chce kupić na
raty.

Zarząd  Powiatu  upoważnił  jednogłośnie  do  podpisania  protokołów  Pana
Wiesława Pusza i Panią Celinę Grażynę Wojciechowską uzgodnień dot. dwóch lokali,
tj.  lokal  p.  Sołowieja  i  P.  Ostrowieckiego.  Do  Pana  Gryca  należy  wystąpić  z
propozycją kupna lokalu za gotówkę. Zarząd nie wyraża zgody na rozłożenie spłaty
na raty. Stosowne pismo do zainteresowanego prześle WGKiN.

Ad. 18
Pani Celina Grażyna Wojciechowska przypomniała, iż na poprzednim posiedzeniu Zarząd
Powiatu  zapoznał  się  z  ogłoszeniem  o  przetargu  na  sprzedaż  wolnego  mieszkania  w
Michałowie. W dniu dzisiejszym wyjaśnione zostały wszystkie niejasne kwestie.
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Po  dyskusji,  Zarząd  jednogłośnie  zaakceptował  formę  przetargu,  wysokość
wadium  itp.,  do  podpisu  ogłoszenia  o  przetargu  upoważniając  Przewodniczącego
Zarządu  –  Pana  Wiesława  Pusza  i  członka  Zarządu  –  Panią  Celinę  Grażynę
Wojciechowską.

Ad. 20
Zarząd  Powiatu  zapoznał  się  z  treścią  protokołów  zdawczo-odbiorczych  dot.
nieruchomości powiatowych, po zakończeniu prac Komisji ds. majątku powiatowego.
Do złożenia podpisów na protokołach upoważnił jednogłośnie Pana Wiesława Pusza –
Przewodniczącego  Zarządu  i  Panią  Celinę  Grażynę  Wojciechowską  –  członka
Zarządu Powiatu.

Ad. 21
Wyjaśnienia w tej sprawie złożył Starosta Białostocki. Stwierdził, iż w wyniku nowych
podstaw prawnych powstała znaczna różnica w korekcie naliczonego pierwotnie podatku
od  nieruchomości,  wskutek  czego  dług  SP  TZZ  w  Białymstoku  znacznie  wzrośnie.
Dyrektor Pan Walenty Rogowski przygotował na posiedzenie Zarządu pisma skierowane
do  gmin  z  prośbą  o  rozważenie  możliwości  częściowego  lub  całkowitego  umorzenia
podatku  od  nieruchomości  zabudowanych,  wykorzystywanych  dla  potrzeb  ochrony
zdrowia z prośbą o podpisanie (zał. nr 26).

Zarząd  Powiatu,  po  dyskusji,  jednogłośnie  opowiedział  się  za  podpisaniem
pism  w/w treści,  upoważniając  do  złożenia  podpisu  –  Przewodniczącego  Zarządu
Pana Wiesława Pusza.
Do przesłania w/w pism  gminom Zarząd zobowiązał Panią Żelazowską.

Ad. 22
Starosta  Białostocki  zapoznał  zebranych  z  pismem  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku do Zarządu Powiatu z prośbą o podpisanie wniosku do Regionalnej Dyrekcji
Lasów Państwowych w celu wydania decyzji na wyłączenie z produkcji leśnej gruntów
leśnych,  stanowiących  własność  Skarbu  Państwa  w  zarządzie  lasów  państwowych
Nadleśnictwa Dojlidy o łącznej powierzchni 0,1539 ha (zał. nr 27). Przedmiotowe grunty
leśne przeznaczone są pod poszerzenie pasa drogowego modernizowanej drogi powiatowej
Niewodnica Kościelna – Klepacze. Powyższa decyzja jest niezbędna w celu poźniejszego
podpisania umowy przejęcia gruntów leśnych na cele drogownictwa.
Zarząd  Powiatu  jednogłośnie  zaakceptował  w/w  wniosek,  upoważniając  do  jego
podpisania – Przewodniczącego Zarządu  Pana Wiesława Pusza.

Ad. 23
Członkowie  Zarządu  Powiatu  zapoznali  się  z  terminami  i  porządkami  obrad  stałych
Komisji Rady: Rewizyjnej, Zdrowia, Infrastruktury Technicznej. Zostali zobowiązani do
uczestnictwa w nich.

Ad. 24
Starosta  Białostocki  przedstawił zebranym pismo Wojewódzkiego Podlaskiego Ośrodka
Doradztwa  Rolniczego  w  Szepietowie  z  podziękowaniem  za  wsparcie  turnieju
”Aktywizacja  społeczności  wiejskiej”  (zał.  nr  28).  Najlepsza  gmina  z  powiatu
białostockiego (Gródek) została obdarzona pucharem. Ośrodek Doradztwa prosi o dalsze
wsparcie etapu wojewódzkiego tego turnieju.

Zarząd  Powiatu,  jednogłośnie  opowiedział  się  za  ufundowaniem  nagrody
książkowej (promocja powiatu).
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Ad. 25
Pan Wiesław Pusz przypomniał zebranym, iż  Komisja ds. Rodziny i Pomocy Społecznej
wnioskowała o zorganizowanie Powiatowego Dnia Seniora. Zarząd Powiatu zobowiązał
do  organizacji  Dnia  Seniora  dyrektora  PCPR  –  Panią  Elżbietę  Turczewską  przy
współudziale gminnych ośrodków pomocy społecznej i DPS-ów.
Zarząd  otrzymał  zaproszenie  na  w/w  uroczystości.  Do  udziału  w  obchodach  „Dnia
Seniora” w DPS Uhowo zobowiązano Panią Ewę Słojewską Zarębę”.

Ad. 26
Zarząd  Powiatu  Białostockiego  otrzymał  do  wiadomości  pismo  Prezydenta  Miasta
Białegostoku  kierowane  do  Pełnomocnika  Wojewody  Podlaskiego  ds.  Zintegrowanego
Ratownictwa Medycznego (zał. nr 29). Starosta Białostocki przypomniał, iż są to kolejne
etapy tworzenia Zintegrowanego Ratownictwa Medycznego w Białymstoku. Z ramienia
Zarządu do podpisania porozumienia w tej sprawie został upoważniony Pan Wiesław Pusz.
Zarząd w/w przyjął do wiadomości.

Ad. 27
W  sprawach  różnych   Starosta  stoi  przedstawił  zebranym  informację  dot.  regulacji
zobowiązań za poprzednie lata w stosunku do jednostek służby zdrowia.
Wskutek  czego  została  podpisana  ugoda  pomiędzy  Wojewodą,  a  SP  TZOZ-em  w
Białymstoku (zał. nr 30). Wojewoda uznała roszczenia Zakładu  84.000 zł + waloryzacja w
kwocie 14.868 zł . . 
Również  w  sprawach  różnych  Pani  Skarbnik  zreferowała  problem  dot.  podpisanego
porozumienia między Zarządem Powiatu Białostockiego a Zarządem Miasta i Gminy  w
Czarnej Białostockiej.  Porozumienie dot. przekazania przez gminę dotacji  w wysokości
30.000  zł  na  realizację  zadania  ”modernizacja  ulic  w  miejscowości  Czarna
Białostocka-Niemczyn”.
Zarząd  Powiatu  swoje  zobowiązania  wykonał  w  całości,  natomiast  Gmina  do  dnia
dzisiejszego  nie  przekazała  dotacji.  Pani  Skarbnik  przedłożyła  Zarządowi  treść  pisma
ponaglającego Gminę (zał. nr 31). 
Zarząd Powiatu jednogłośnie zaakceptował treść w/w pisma, podpisując go. Zobowiązano
Panią Skarbnik do przedstawienia powyższego pisma Gminie.
Ponadto, Pani Skarbnik, na prośbę Przewodniczącego Komisji Finansowo-Gospodarczej,
przygotowała  informację  o  realizacji  budżetu  za  III  kwartały  2000  roku.  Powyższą
informację złożyła Zarządowi Powiatu.
Zarząd jednogłośnie zaakceptował w/w informację.

Wobec wyczerpania tematów posiedzenie Zarządu zakończono o godz. 1610.

Protokołowała:
Bogumiła Malinowska

Podpisali:
Wiesław Pusz – Starosta
Celina Grażyna Wojciechowska – Członek Zarządu
Ewa Słojewska – Zaręba  – Członek Zarządu
Jadwiga Kuteszko  - Członek Zarządu
Stanisław Łapiński – Członek Zarządu
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